
Володимир Холоша:  

«ЧАЕС стала безпечнішою»
Минулого року ЧАЕС приведена у більш безпечний стан. Зокрема, з усіх 

реакторів вивантажено паливо і навіть знято операторів управління реак
торами, тому що в цьому вже немає потреби. Про це повідомив на нараді 
у Житомирі, яка відбулась у профільному управлінні, заступник міністра з 
питань надзвичайних ситуацій та у справах захисту населення від наслідків 
Чорнобильської катастрофи Володимир Холоша. "Це великий успіх, на 
наш погляд, що ми, не чекаючи того нового сховища відпрацьованого 
ядерного палива, яке повинно бути збудоване за рахунок коштів міжнарод
ної технічної допомоги, все-таки вирішили проблему ядерної безпеки з ци
ми реакторами", — сказав Володимир Холоша. Він також повідомив, що 
завершено стабілізаційні роботи на об'єкті "Укриття". Це перший етап пе
ретворення об'єкту в екологічно безпечну систему.


